
Interpelacje i wnioski radnych 

zgłoszone na XXXIX sesji Rady Miejskiej w Jaworzynie Śląskiej 

w dniu 06.03.2018 r. 

 

 
Radna Elżbieta Milańczyk: 

1. W związku z planowanym remontem drogi powiatowej w Pasiecznej, mieszkańcy posesji 

nr 27 w Pasiecznej proszą o interwencję do świdnickiej Służby Drogowej w sprawie rowu, 

który przebiega wzdłuż tej posesji. Rów jest zamulony i w trakcie opadów stojąca w nim 

woda podmywa podmurówkę pod ogrodzeniem tej posesji.  

2. Wniosek - W związku z planowanym remontem wiat przystankowych, proszę o usunięcie 

murowanego przystanku w Pasiecznej, który jest reliktem minionej epoki i postawienie 

nowej wiaty podobnej do tej, która już tam istnieje, a także usunięcie zdewastowanego 

przystanku w Czechach, obok nowego boiska i wymiany go na nową wiatę. Mieszkańcy z 

Czech proszą również o postawienie wiaty na przystanku na żądanie, który utworzono przy 

wyjeździe na Pastuchów. 

 

Radny Jan Dochniak: 

3. Wyjeżdżając z ul. Jana Pawła II, w kierunku ul. 1-go Maja, po prawej stronie stoi znak 

drogowy „Uwaga inne niebezpieczeństwo” i tablica informacyjna – „Wyjazd z budowy”. 

Należałoby wystąpić do właściwych organów, które postawiły te tablice, jak był remont 

dworca kolejowego i do tej pory tego nie usunęły, aby przyjrzały się też innym ulicom, czy 

nie pozostały takie podobne znaki drogowe. 

4. Proszę o odpowiedź na pytanie, od których grup sportowych (chodzi o wszystkie grupy) w 

MKS „Karolina” w Jaworzynie Śl. są pobierane opłaty – jakie tą są grupy, za co płacą i w 

jakich wysokościach?  

 

Radna Ewa Pilecka: 

5. Chodzi o gniazdo na ul. Cukrowniczej w Pastuchowie przy wylocie na Czechy – pojemniki 

na odpady nie mają ścian i śmieci wypadają na chodnik. 

6. Przypominam o przystanku  autobusowym na żądanie na ul. Kościelnej w Pastuchowie – 

nie ma tam w ogóle ścian i przy takiej pogodzie, jak teraz (opadach śniegu), młodzież nie 

ma gdzie stać. Sporo dzieci korzysta z tego przystanku. 

 

Radna Adriana Kotów-Jędras: 

7. Mieszkańcy ul. Kościuszki 20 i 22 proszą o usunięcie gniazda na odpady. Wpłynęła w 2016 

r. petycja do Pana Burmistrza, na którą mieszkańcy nie otrzymali odpowiedzi. Proszę o 

ustosunkowanie się do tego i rozpatrzenie prośby mieszkańców. Jest tam ciągle bałagan – 

śmieci fruwają po całym osiedlu, a poza tym jest tam chyba nie zachowana odległość od 

okien.  

 

Radny Ireneusz Besser: 

8. Wniosek – W ubiegłym roku dużym nakładem środków finansowych, pozyskanych ze 

źródeł zewnętrznych, udało się wyremontować place zabaw na terenie miasta. Mieszkańcy 

zgłaszają, że wieczorami na tych placach zabaw odbywają się różne rzeczy, ponadto jest 

tłuczone szkło. Należałoby zabezpieczyć te place zabaw poprzez np. zamykanie, 

monitorowanie i przede wszystkim zgłoszenie tego do Kierownika Posterunku o częstsze 

monitorowanie tych placów zabaw w godzinach wieczornych i nocnych.  

 



Radny Romuald Madaj: 

9. Mieszkańcy ul. Fabrycznej i ul. Cukrowniczej  proszą o uzupełnienie ok. 10 m odcinka 

drogi ze zjazdu z ul. Wyzwolenia na ul. Fabryczną (dolna część Pastuchowa). Brakuje tam 

kostki brukowej.  

 

Radna Radomska-Sucholas: 

10. Podczas wykonywania chodnika w Witkowie zostały tymczasowo wywiezione kosze, które 

były pod sklepem. Jest prośba, aby kosze tam powróciły. 

11. Na jakim etapie jest budowa szatni dla sportowców w Witkowie? 

12. Sołtysi dostali ogłoszenie i druki do wypełnienia odnośnie pobrania przez gminę azbestu. 

Wypełnione przez mieszkańców druki zawiozła do Urzędu. Słyszała jednak, że nie 

wszystkie będą zrealizowane, gdyż brakuje pieniędzy. Mieszkańcy nie przyjmują tego do 

wiadomości. 

13. Mieszkańcy Milikowic pracujący w Świdnicy pytają, dlaczego w gminie Jaworzyna Śl. nie 

ma możliwości pozyskania funduszy na termomodernizację pieców, które jak mówią 

mieszkańcy zakopcają ich miejscowość? 

 

Radny Dariusz Kunysz: 

14. Proszę po raz kolejny o interwencję w ZOM, w temacie zaprowadzenia porządku na terenie 

i w obrębie śmietnika na ul. Ceglanej (koło kortu) po opróżnianiu przez tą firmę koszy. 

15. Proszę o posprzątanie drogi znajdującej się na ul. Ceglanej od tablicy ogłoszeń po tory 

kolejowe, z zalegającego od lat piasku, liści i innych śmieci.  

16. Proszę o dokonanie przeglądu technicznego drogi prowadzącej z Jaworzyny Śl. do Czech. 

Droga na obrzeżach posiada liczne pęknięcia, co zgłaszałem w zeszłym roku, ale nic z tym 

nie zrobiono. Natomiast w niektórych miejscach posiada ubytki w nawierzchni (dziury), a 

jest to stosunkowa nowa droga. Proszę o podanie okresu gwarancji tej drogi. 

17. Proszę o przeprowadzenie wizji lokalnej w obrębie pobocza drogi polnej na terenie byłego 

wysypiska śmieci, za cmentarzem. Pobocze znowu staje się składowiskiem śmieci. Proszę 

o podjęcie działań mających na celu ukrócenie takich praktyk przez mieszkańców, czy to 

Jaworzyny Śl., czy wsi Pasiecznej. 

18. Proszę o dokonanie odwodnienia terenu przed garażami na ul. Ceglanej od strony torów 

kolejowych. Osoby posiadające tam garaże zgłaszały, że po obfitych deszczach woda tam 

stoi i nie mogą się dostać do garaży. Proszę o podjęcie skutecznych działań w tym temacie. 

19. Proszę o naprawienie nawierzchni drogi prowadzącej do garaży na ul. Ceglanej, znajdującej 

się pomiędzy kortem, a garażami. Mimo tego, że ta droga została w zeszłym roku 

zmodernizowana, to w wyniku niekorzystnych warunków atmosferycznych ponownie 

uległa zniszczeniu. Proszę o przeprowadzenie wizji lokalnej i stwierdzenie, czy można tą 

drogę naprawić. Jeśli tak, to proszę o naprawę w bardziej skuteczny sposób, żeby po pół 

roku nie pojawiły się dziury. 

20. Proszę o przyłożenie większych starań do zaprowadzenia porządku w okresie jesiennym 

przy zgrabywaniu liści oraz innych śmieci na terenie ul. Ceglanej. Dotyczy to odcinka 

zieleni przylegającego do płotu ZPS „Karolina”. Po dzień dzisiejszy są tam niepozbierane 

liście, krzaki, które były obcinane, nie mówiąc już o śmieciach. Natomiast droga, która się 

tam znajduje, nigdy nie była chyba zamiatana, gdyż zalega tam sporo piasku. 

21. Proszę o założenie na obszarach terenów zielonych przylegających do ul. Ceglanej 

pojemników z workami na psie odchody. 

22. Proszę o informację  dot. Strefy Ekonomicznej w Pasiecznej: ile podmiotów na chwilę 

obecną jest zainteresowanych działalnością na terenie strefy oraz jaką działalność miałyby 

te podmioty prowadzić? 



23. W jakim terminie planowana jest wymiana kanalizacji na ul. Ceglanej od strony płotu ZPS 

„Karolina”? Przypominam, że temat ten był poruszany 1,5-2 lata temu w obecności 

Zastępcy Burmistrza Pana Marka Zawiszy oraz członków wspólnoty ul. Ceglanej 2-2a, 4-

4a, 6-6a. Padły pewne deklaracje, ale od tego czasu coś się mogło zmienić. Proszę wobec 

tego o informację na piśmie, czy koncepcja, która wówczas się pojawiła dalej ma prawo 

bytu, czy też są inne plany względem tego odcinka, co do modernizacji kanalizacji?  

 

Radny Artur Nazimek: 

24. Wniosek – Proszę o powołanie zespołu, który zajmie się obchodami 100-lecia Państwa 

Polskiego. Należałoby skoordynować działania w tym zakresie. Proponuję, aby w skład 

takiego zespołu wchodzili radni, przedstawiciele kultury, sportu, aby można było to święto 

zaakcentować na wszelkie możliwe sposoby poprzez np. sport, wydarzenia kulturalne, czy 

spotkania z mieszkańcami. 

25. Proszę o skierowanie wniosku do odpowiednich władz PKP o ustawienie biletomatu na 

dworcu, zgodnie z sugestiami niektórych mieszkańców. Pomysł funkcjonuje już na 

niektórych stacjach. 

26. Proszę o informacje na temat stanu rekultywacji składowiska odpadów w Starym 

Jaworowie. 

27. Proszę o informację odnośnie stanu rozmów z PKP, w związku z dość długim upływem 

czasu od momentu, w którym zapadły orzeczenia o uwłaszczeniu terenów PKP przez gminę 

z mocy prawa i w związku z tym, w mojej ocenie, potrzebie odpowiedniego potraktowania 

tego faktu przez PKP w postaci opłat, czy wpłat z tytułu prowadzenia działalności na terenie 

gminy. 
 

 
 


